
POSTŘEKOVSKÝ 

ZPRAVODAJ 

Shrnutí období 2014 až 2018 
 

V první říjnový víkend se konají komunální volby. Bu-

deme si volit nové obecní zastupitelstvo. V našem roz-

hodování o tom, komu dát svůj hlas, by nám mohlo po-

moci i ohlédnutí za uplynulými 4 roky.  
  

Volby v roce 2014 se konaly 10. a 11. října. Mandát zís-

kali následující kandidáti, seřazeni dle získaných hlasů:  

Hned v listopadu 2014 odstoupil František Friš, v září 

2015 pak Andrea Langová, v listopadu 2016 je následo-

vala Hana Váchalová a opět v listopadu, tentokrát 2017, 

se vzdal mandátu Vlastimil Hroník. Na uvolněné pozice 

nastoupili noví zastupitelé: Miloslava Vavříková, Jiří 

Knopf, Jiří Královec st. a Martin Řezníček. 

Všichni výše jmenovaní, kromě Dany Vogeltanzové, se 

rozhodli kandidovat znovu.  
  

Na poslední straně máte k dispozici tabulku, ve které je 

zaznamenaná docházka zastupitelů na jednotlivá zasedá-

ní. Neměří to výkonnost člověka, je to jakési doprovod-

né hledisko. To hlavní by vždy mělo být to, jak je ta či 

ona osoba vidět, jak komunikuje, co vše zařídila.  
  

Bylo-li dosluhující zastupitelstvo, jako celek, úspěšné 

nebo ne, si rozhodne určitě každý sám. My přinášíme 

několik faktů, které se dají považovat za úspěch či neú-

spěch. Mezi úspěchy jsme zde zařadili vše, co nějak 

zvedlo úroveň, vzhled a veškeré prostředí obecně, ale i 

to, co zabránilo tomu, aby se naše životní podmínky se 

nezhoršily a do budoucna mohly vzkvétat.  

 

Co se podařilo v letech 2014 až 2018 
 

 Došlo ke spuštění nové webové stránky obce, 

s úřední deskou, s důležitými hlášeními, s kalendářem 

akcí, s odkazy, s Postřekovským zpravodajem atd. 

 Postřekovský zpravodaj se stal měsíčníkem. 

 Vznikla dopravní zóna a úprava dopravního značení 

s cílem zklidnit dopravu ve vnitřní části obce. 

 Byla podepsána Smlouva o spolupráci s chorvatským 

městem Pakrac. 

 Byl vypracován strategický rozvojový plán na roky 

2015 - 2025, což je hodně důležitý dokument, který 

vymezuje mantinely dalšího rozvoje obce. 

 Byl vyčištěn Mlýnecký potok a bylo opraveno zá-

bradlí kolem něj. 

 Byla obnovena lipová alej. 

 Byla zprovozněna aplikace Hlasenirozhlasu.cz. 

 Byl odkoupen Hotel U Nádraží, kterému hrozilo úpl-

né vyřazení ze společenského života obce. 

 Probíhá rekonstrukce kaple sv. Jakuba. 

 Probíhá rekonstrukce tělocvičny. 

 Byly zrekonstruovány některé chodníky v obci. 

 Byla zrekonstruována část vodovodního řadu 

(směrem na Klenčí). 

Zastupitelstvo po volbách 

1. Kreuz Jan 

2. Steinberger Jaromír 

3. Polák Petr 

4. Friš František  

5. Anderle Petr 

Zastupitelstvo současné 

1. Kreuz Jan 

2. Steinberger Jaromír 

3. Polák Petr 

4. Anderle Petr 

5. Vogeltanzová Dana 

6. Vogeltanzová Dana 

7. Hroník Vlastimil 

8. Langová Andrea 

9. Váchalová Hana 

10. Nečasová Dagmar 

11. Královec Jiří ml. 

6. Nečasová Dagmar 

7. Královec Jiří ml. 

8. Vavříková Miloslava 

9. Knopf Jiří 

10. Královec Jiří st. 

11. Řezníček Martin 
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 Byla koupena nová hasičská cisterna. Kupní cena 

cisterny byla 6 430 000 Kč, 3 000 000 Kč se podařilo 

získat z dotace. Stará byla následně prodána za 

99 000 Kč.  
 

Co se zatím nepodařilo, ale usilovně 

se na tom pracuje 
 

  Nová budova ZŠ. Zde jsou momentálně největším 

problémem finance. Řeší se možnost dotace z fondů 

EU. K získání dotace by měla pomoci dohoda o spo-

lupráci s německou obcí Ascha, která se právě při-

pravuje k podpisu. 

 Nový vrt a zdroj pitné vody. První fáze byla dokon-

čena - byl zhotoven hydrogeologický průzkumný vrt, 

všechny zkoušky a rozbory vyšly v pořádku. Byla 

dokončena projektová dokumentace pro napojení 

vrtu na vodárenskou infrastrukturu a aktuálně probí-

há veřejná zakázka na výběr dodavatele prací spoje-

ných s napojením vrtu (jak na zhotovení průzkumné-

ho vrtu, tak na připojení byla získána dotace 

z Národního programu Ministerstva životního pro-

středí). 

 Parcely pod tratí. Čtyřleté úsilí vedoucí k parcelám 

na pozemcích pod tratí sice zatím nestačilo, ale je 

kousek před finále. Podařilo se vyjednat odkup po-

zemků, probíhá zpracování projektové dokumentace 

inženýrských sítí pro územní rozhodnutí. 

 Odkoupení bednárny. Kupní smlouva zatím podepsá-

na není, ale již jsou dohodnuty podmínky. 

 Byty v „obchoďáku“. Je připravena projektová doku-

mentace na přestavbu 2. nadzemního podlaží 

v obchoďáku na 3 bytové jednotky. Zároveň byla 

podána žádost o dotaci. 

 Byty ve staré škole. Probíhá příprava projektové do-

kumentace na přestavbu staré školy na bydlení pro 

seniory (vznikne zde 10 bytových jednotek). 
 

Co zastupitelstvo odmítlo 
 

Zde máme jednu položku, která se nepodařila, protože 

mírná většina zastupitelstva byla proti: 

 Zateplení budovy OÚ a tělocvičny. 

Česká strana sociálně demokratická 
1. Andrle Petr Bc., 48 let, úředník 

2. Langová Andrea Mgr., 57 let, učitelka 

3. Knopf Jiří, 50 let, OSVČ 

4. Blaščák Miroslav, 57 let, tesař 

5. Váchal Josef, 31 let, dělník 

6. Kopecká Martina, 51 let, vedoucí prodejny 

7. Friš František, 66 let, důchodce 

8. Malzer Daniel, 55 let, zaměstnanec 

9. Přibek František, 60 let, zaměstnanec 

10. Váchal Václav, 55 let, zaměstnanec 

11. Zemko Pavel, 54 let, zaměstnanec 

Demokratická strana zelených a nezávislí kandidáti 
1. Steinberger Jaromír, 45 let, invalidní důchodce 

2. Steinberger Jiří Bc., 31 let, projektant 

3. Cibulka Ondřej Bc., 33 let, manager prodeje nemovitostí 

4. Lukášová Nikola Bc., 24 let, účetní 

5. Volfík Petr Ing., 48 let, informatik 

6. Kocián Martin, 38 let, státní zaměstnanec 

7. Freiová Pavla, 43 let, obchodní manager 

8. Palenčar Jan, 40 let, OSVČ 

9. Přibková Helena, 33 let, mateřská dovolená 

10. Steinberger David Ing., 27 let, programátor 

11. Ledvinová Petra, 47 let, švadlena 

Představení kandidátek a volební systém 

Volební systém 
 

Všichni kandidáti budou zapsáni na jediném volebním 

lístku. Každý volič, který dovršil 18 let věku, má tolik 

hlasů, kolik je členů zastupitelstva. V Postřekově tedy 

11. Volbu lze pak provést třemi různými způsoby: 

A) Vyberete 11 kandidátů napříč stranami 

B) Označíte jednu celou volební stranu. V takovém pří-

padě dostává všech 11 hlasů. U samostatného kandi-

dáta, však i při tomto způsobu odevzdáváte jeden hlas 

a 10 vám jich zbývá – viz varianta C) 

C) Můžete obě metody zkombinovat. Označíte jednu 

stranu a dále vybere u ostatních stran jednotlivé kan-

didáty. V tomto případě se odečítá počet hlasů daný 

jiným kandidátům než zvolené straně od spodu. Za-

škrtnete-li tak například stranu A a pět kandidátů stra-

ny B, pět posledních kandidátů strany A o své hlasy 

přijde. 

Důležité upozornění - vše označujeme křížkem! 
  

Kdy je hlasovací lístek neplatný 

 označíte křížkem více než jednu politickou stranu 

 označíte více kandidátů, než 11 

  

Přepočítávání hlasů 

Komunální volební systém je nejsložitější volební me-

chanismus používaný v Česku. Problém nastává přede-

vším při rozdělování hlasů na mandáty, kdy volič vybírá 

jednotlivé osobnosti bez ohledu na stranickou přísluš-

nost. Dáte-li hlas osobě, tak nehlasujete čistě a jen pro 

ni. Rozhoduje pořadí daného kandidáta i to, kolik hlasů 

dostala jeho strana jako celek.  

Četl jsem mnoho názorů, které tvrdily, že hlasovat pro 

jednotlivé kandidáty napříč stranami je skoro až zbyteč-

né. Ale našel jsem i mnoho protichůdných, ke kterým se 

připojuji i já. Hlasovat pro osobnosti se, nejen na malé 

obci, vyplácí. Hovoří pro to i analýza výsledků minulých 

voleb.  
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Prostor pro názory současných i odstoupivších zastupitelů,  

lídrů kandidátek a samostatných kandidátů 

František Friš 
 

V roce 2014 jste byl zvolen do zastupitelstva, do 

kterého kandidujete i letos. Rozhodl jste se ale 

odstoupit hned po první schůzi. Můžete nám sdě-

lit, co Vás k tomuto kroku přimělo? 
 

Ano. Před volbami 2014 jsem prohlásil, že budu 

končit. Podpořit jsem chtěl hlavně lídra kandi-

dátky (Petra Anderleho – poznámka redakce). 

Letos jsem na sedmém místě, tím je řečeno vše.  

Oslovili jsme všechny zastupitele z období 2014 - 2018, kteří 

se rozhodli znovu kandidovat a také lídry jednotlivých stran.  
 

Všichni zastupitelé dostali stejnou otázku - chtěli jsme vědět, 

jaké je z jejich pohledu největší úspěch a neúspěch. Ti, kteří 

odstoupili, dostali prostor k vysvětlení proč odstoupili. Zají-

malo nás to hlavně s ohledem na to, že se rozhodli kandidovat 

i letos. Lídry a samostatné kandidáty jsme pak požádali o sdě-

lení programu a svých cílů.  
 

Až na dvě výjimky všichni nabízenou možnost  využili.  

Sdružení nezávislých kandidátů Postřekova 
1. Kreuz Jan Ing., 41 let, starosta obce 

2. Knížek Jiří, 21 let, student veřejné správy 

3. Zuberová Jana Bc., 41 let, účetní 

4. Nečasová Dagmar Ing., 33 let, mzdová účetní 

5. Polák Petr, 53 let, strojní mechanik 

6. Královec Jan DiS., 40 let, řidič autobusu 

7. Mifková Naďa Ing., 33 let, stavební referent 

8. Krulíkovská Stanislava Ing., 40 let, finanční účetní 

9. Gibfriedová Jana Mgr., 48 let, učitelka 

10. Kitzbergerová Alena, 64 let, ekonomka 

11. Strasserová Markéta DiS., 33 let, prodejce  specialista 

KDU -  ČSL 
1. Královec Jiří Ing., 33 let, vedoucí 

2. Hroník Vlastislav, 54 let, tesař 

3. Řezníček Martin Ing., 29 let, projektový manager 

4. Šperlová Marcela, 43 let, vedoucí pošty 

5. Jeřábková Michaela, 45 let, zaměstnanec charity 

6. Hroník Adam, 18 let, student 

7. Krutina Karel, 63 let, důchodce 

8. Steinbach Ondřej, 59 let, vedoucí provozu 

9. Krutina Jan, 63 let, důchodce 

10. Vachulková Ludmila, 69 let, důchodce 

11. Krutinová Jaroslava, 62 let, administrátor pošt 

Komunistiská strana Čech a Moravy 
1. Šleis Karel Ing., 65 let, pracovník ostrahy Policie ČR 

2. Váchalová Hana, 52 let, vedoucí restaurace 

3. Královec Libor, 54 let, montážník 

4. Stoklasa Jiří, 65 let, důchodce 

5. Váchal Petr, 25 let, administrativní pracovník v reklamě 

6. Ledvinová Božena, 69 let, důchodkyně 

7. Vlachová Alena, 62 let, důchodkyně 

8. Kuželková Anna PhDr., 75 let, důchodkyně 

9. Wolfová Marie, 77 let, důchodkyně 

10. Královec Jiří, 56 let, zámečník 

11. Zemko Peter, 80 let, důchodce 

Bc. Aleš Kuželka 

1. Bc Aleš Kuželka, 27 let, student 

Bc. Miloslava Vavříková 

1. Bc Miloslava Vavříková, 50 let, učitelka v MŠ 

Bc. Radek Zuber 

1. Bc Radek Zuber, 43 let, samostatný účetní 

Vlastimil Hroník 
 

V roce 2014 jste byla zvolena do zastupitelstva, do které-

ho kandidujete i letos. V listopadu 2017 jste se ale roz-

hodl odstoupit. Můžete nám sdělit, co Vás k tomuto kro-

ku přimělo? Co považujete za úspěch i neúspěch zastupi-

telstva během tří let svého působení? 
 

Ze zastupitelstva jsem v listopadu 2017 odstoupil z pra-

covních důvodů. Dlouhou dobu jsem se snažil skloubit 

funkci zastupitele a nové zaměstnání, ale nakonec jsem 

se rozhodl odstoupit. 
 

Mrzelo mě to hlavně proto, že jsem ztratil možnost 

ovlivňovat špatná rozhodnutí vedení obce. To na začátku 

volebního období slibovalo, že vše bude dělat rychleji a 

lépe. Bohužel, jak čas ukázal, není tomu tak. 
 

Za úspěch považuji revitalizaci stromů a zeleně v obci. 

Také zde je stále co vylepšovat. 

Myslím si, že neúspěchů je ale určitě více. Máme sice 

špičkově vybavený SDH, ale lidé v "Hořejšku" stále 

marně čekají na chodníky a opravy "Panelů". Situace se 

stavebními parcelami je podobná. Dodnes nemáme aktu-

alizovaný územní plán a s pozemky pod tratí to také 

"rychleji a lépe" nejde. 
 

Namísto toho se rozpracovávají nové a nové projekty, 

které nejsou dotaženy do konce a neustále se jen kritizu-

je minulé vedení obce. 
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Miloslava Vavříková 
 

Na hlasovacích lístcích jste vedena jako samostatný 

kandidát. Jdete do toho tedy "sama za sebe". Můžete nám 

sdělit Vaše cíle a přání, kterých chcete v zastupitelstvu 

dosáhnout? A jako současného zastupitele se Vás chci 

dále zeptat, co považujete za největší úspěch a neúspěch 

uplynulých 4 let. 
 

Myslím si, že komunální politika je o lidech a ne o stra-

nách. Zastupitelům by mělo jít především o rozvoj a 

prosperitu obce. Nejdůležitější pro mě je každodenní 

setkávání a komunikace s občany. 
 

A proč kandiduji? Žiju v obci už přes třicet let a mým 

cílem a přáním je rozvíjet a podporovat pro občany Po-

střekova tyto oblasti: 

 volnočasové aktivity, kultura a sport 

 podpora organizovaného sportu i jednotlivých 

sportovních akcí 

 volnočasové aktivity pro děti a seniory 

 podpora místních spolků a tradic 

 komunikace s občany 

 včasná a otevřená informovanost všech občanů o 

záměrech obce 

 využití moderních komunikačních platforem 

 zapojení občanů do rozvoje obce formou veřej-

ných diskusí 

 hospodaření a investice 

 čerpání dotací/grantů 

 investování finančních prostředků do rozvoje 

obce 

 územní rozvoj 

 dokončení příprav nových stavebních parcel 

 vybudování pěší a cyklostezky v okolí obce 

 životní prostředí 

 eliminace nepořádku kolem kontejnerů 

 zlepšení čistoty ovzduší v obci 

Dagmar Nečasová 
 

Jako současného zastupitele se Vás chci zeptat, co pova-

žujete za největší úspěch a neúspěch uplynulých 4 let. 
 

Za ohromný úspěch považuji to, že se po 4 letech mra-

venčí práce, jednání s úřady a majiteli pozemků podařilo 

odkoupit všechny potřebné pozemky a získat tak ucelené 

území v lokalitě pod tratí. Po mnoha letech tak budou 

v Postřekově opět na prodej obecní stavební parcely, o 

které je už nyní enormní zájem. 
 

A neúspěch? Bohužel nebyla doposud zahájena výstavba 

nové budovy školy. Přes veškeré úsilí a jednání nejen na 

kraji ale i na ministerstvech se zatím nepodařilo najít 

vhodný dotační titul a získat tak finanční prostředky na 

realizaci. 

Petr Polák 
 

Jako současného zastupitele se Vás chci zeptat, co pova-

žujete za největší úspěch a neúspěch uplynulých 4 let. 
 

Mám rád, když se maká, a když se ohlídneme zpět, tak 

každý musí vidět, že poslední 4 roky se makalo a že se 

to hýbe. Opravuje se - kaple, tělocvična, chodníky, vo-

dovod - kupuje se potřebné - pozemky na parcely, Ho-

tel, hasičská cisterna, bednárna. 
 

Co je mi líto je to, že se lidi do dění a všech akcí málo 

zapojují. I přes zlepšení mají u nás příliš obrovskou po-

pularitu hospodský tlachy a nadávání, ale aby někdo z 

lidí přišel na zastupitelstvo s konkrétním návrhem nebo 

nápadem, to se neděje.  
 

Závěrem chci ocenit práci starosty. Je neuvěřitelné ja-

kou porci času je ochoten obětovat obci. Ať už je to v 

kanceláři nebo při úklidu obce či při vyjednávání na 

úřadech. A má-li někdo připomínky, něco se mu nelíbí, 

je důležité si uvědomit, že zastupitelstvo obce má 11 

členů. Vše špatné není vina jen jednoho člověka. 

Martin Řezníček 
 

Jako současného zastupitele, který ale do funkce nastoupil až v říjnu 2017. Co 

považujete za úspěch i neúspěch zastupitelstva během svého krátkého působení? 
 

Co považuji za úspěch: 

 Odkud pozemků "pod tratí" (kde se plánují do budoucna stavební parcely), 

protože ve vsi je málo možností (spíš vůbec žádné), kde se dá stavět. 

 Započetí rekonstrukce kaple sv. Jakuba. 

 Započetí rekonstrukce tělocvičny. 
 

Co považuji za neúspěch: 

 Celková rekonstrukce Hotelu U Nádraží + chybí člověk, který by provozoval 

tamní hospodu.  

 Nevyřešení problematiky "nad školkou" - pouliční osvětlení, položení asfaltu 

- celkové zpevnění komunikace, věcná břemena, apod. 

 Rekonstrukce/přestavba školy. 

Bohužel se, ve většině případů, čeká na vhodnou dotaci, která by tyto procesy 

urychlila.  

Jiří Knopf 
 

Jako současného zastupitele, 

který do funkce nastoupil v říjnu 

2015, se Vás chci zeptat, co po-

važujete za největší úspěch a 

neúspěch uplynulých 3 let.  
 

Úspěchem je, že se podařilo ko-

nečně odkoupit stavební parcely, 

za úplný neúspěch nepovažuji 

celkem nic poněvadž ještě vše 

není vyřešené. 
 

Rozhodl jsem se kandidovat 

znovu, protože mně není lhostej-

ná přítomnost a budoucnost Po-

střekova a našich spoluobčanů . 
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Petr Anderle 

 

Jako současného zastupitele se Vás chci zeptat, co pova-

žujete za největší úspěch a neúspěch uplynulých 4 let. 

Jako lídra kandidátky Vás chci poprosit o představení 

programu strany a sdělení Vašeho osobního cíle pro 

nadcházející funkční období.  
 

Dobrý den, 

největší úspěch a neúspěch za uplynulých 4 let? Neřekl 

bych o jedné věci nebo události, které se realizovali za 

uplynulé volební období, že se jedná o největší úspěch. 

Podle mého názoru vše, co se podařilo udělat ku prospě-

chu obce Postřekova či jeho občanů, je velký úspěch. Ať 

už se jedná o odpadkové koše, zábradlí kolem potoka, 

obnovu Lipové aleje, realizace vrtu k posílení pitné vody 

či účinná podpora místních spolků a uskutečnění růz-

ných společenských akcí, vše je úspěch a navíc pokud je 

ještě akce realizována za pomocí dotace, o to větší 

úspěch to je. Obdobně jako u úspěchu, tak v případě ne-

úspěchu jsou věci, které se nepodařilo realizovat, s jed-

nou výjimkou – za neúspěch považuji neudržení pořádku 

v obci i mimo obec, ale to by bylo na samostatný článek. 

Chtěl bych jen touto cestou poděkovat spoluobčanům, 

kteří uklízejí v obci i mimo obec a budují příjemné pro-

středí pro všechny. Dále je těžko posoudit, zda se dá 

mluvit přímo o neúspěchu v případě školy – na jednu 

stranu se nepodařilo dosud výstavbu či rekonstrukci zre-

alizovat, na druhou stranu vznikla velmi povedená studie 

podoby školy a probíhají další kroky směřující k její vý-

stavbě. Další větší akcí, která se nepodařila realizovat a 

je na delší období, je výstavba cyklostezek. I když je 

vytipována trasa a pozemky, bude ještě nutno hodně prá-

ce a času než se podaří cyklostezky dokončit.  
 

Krátce bych jen představil programu ČSSD na následují-

cí volební období: prioritou zůstává výstavba nové ško-

ly, řešení problému nepořádku a černých skládek a s tím 

související péče o životní prostředí. Dále pak rekonstruk-

ce budovy „Hotelu u nádraží“ a realizace cyklostezek. 

Samozřejmostí je dokončení rozpracovaných projektů, 

jako např. obytná zóna „Pod tratí“ a podpora místních 

spolků ať už formou finančních příspěvků nebo spolu-

práce při společenských akcích. Osobní cíl je shodný 

s programem a je to především výstavba nové školy. 

Jaromír Steinberger: 
 

Jako současného zastupitele se Vás chci zeptat, co pova-

žujete za největší úspěch a neúspěch uplynulých 4 let. 

Jako lídra kandidátky Vás chci poprosit o představení 

programu strany a sdělení Vašeho osobního cíle pro 

nadcházející funkční období.  
 

Za největší úspěch uplynulého volebního období pova-

žuji získání Hotelu u Nádraží (především sálu) do majet-

ku obce. Snažilo se o to již několik předchozích zastupi-

telstev, proto jsem byl rád, že se podařilo prosadit koupi, 

když se původní majitelé rozhodli objekt prodat. Pova-

žuji za velice důležité zachování tradic v obci a přede-

vším umožnit spoluobčanům kulturní vyžití. Navíc hro-

zilo, že se z objektu stane skladiště či ubytovna pro za-

hraniční pracovníky. 
 

Naproti tomu největším neúspěchem je odliv mladých 

rodin s dětmi vzhledem k nedostatku objektů pro bydlení 

a stavebních parcel. 
 

Mým osobním cílem je pomoci vytvořit obec, která bude 

svým občanům naslouchat. Obec, která bude místem pro 

spokojený a bezpečný život. Stěžejním bodem našeho 

programu je vytvoření podmínek pro bydlení pro mladé 

rodiny (obecní byty, urychlené dotažení stavebních par-

cel). Dále se chceme při práci pro obec zaměřit přede-

vším na: 

 dořešení problematiky školy - výstavba nové školy, 

která bude pro obec finančně dostupná, stavebně za-

padající do rázu obce a se všemi standardy pro vzdě-

lávání dětí v 21. století. Posílení manažerských kom-

petencí ředitele školy a zlepšení vzájemného dialogu 

s vedením obce. 

 opravu a výstavbu komunikací a chodníků a s tím 

související zlepšení celkové údržby obce 

 postupnou rekonstrukci a plné zprovoznění Hotelu u 

Nádraží a využití všech jeho prostor, včetně možnos-

ti bezplatného pronájmu pro konání kulturních akcí 

pořádaných místními spolky 

 zkvalitnění života seniorů a mladých rodin – využití 

techniky a pracovníků obecní údržby pro potřeby 

občanů, zřízení „zimního komunitního centra“ pro 

maminky s dětmi. 

 zlepšení informovanosti občanů, nastavení aktivního 

dialogu mezi obcí a občany a konstruktivní spoluprá-

ci všech členů zastupitelstva ve prospěch celé obce. 

Jiří Královec ml. 
 

Jako současného zastupitele se Vás chci zeptat, co pova-

žujete za největší úspěch a neúspěch uplynulých 4 let. 

Jako lídra kandidátky Vás chci poprosit o představení 

programu strany a sdělení Vašeho osobního cíle pro 

nadcházející funkční období. 
 

Za největší úspěch považuji, koupi pozemků v lokalitě 

pod tratí na stavební parcely. Dále, to že se podařilo pro-

sadit koupi hotelu.  Za největší neúspěch, ale zároveň 

považuji to, že se s tímto objektem prakticky nic nedělá 

a objekt dál chátrá.  
 

Program a cíle? 

 Dokončení oprav kaple. 

 Příprava výstavby nové školy a školky. 

 Oprava hotelu do provozuschopného stavu a zpro-

voznění bytů. 

 Dostavba a oprava chodníků.  

 Dokončení stavebních parcel a plánování následují-

cích.  

 Renovace pouličního osvětlení.  

 Zachování pobočky pošty. 

 Vypracování aktualizace územního plánu. 
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Karel Šleis 
 

Jako lídra kandidátky Vás chci poprosit o představení 

programu strany a sdělení Vašeho osobního cíle pro 

nadcházející funkční období. 
 

Z důvodu, že jsem nečlen a nezávislý kandidát, nepřed-

stavuji volební program, svoje služby nabízím obci, ni-

koli stranám. Jaké vidím priority pro následující období, 

kam směřovat úsilí a investice:   
 

 zásobování vodou, aby nemusela být uplatňována 

regulační opatření. Posílit zdroje, předcházet poru-

chám (vod. řad ničí přetížená vozidla), obnovit veřej-

né studny ve vesnici a udržovat je. Ovlivňovat hos-

podaření a skladbu plodin ve spádovém území pro 

lepší udržení vláhy v krajině. 
 

 řešení dopravy a parkování vozidel, zvážit  snížení 

rychlosti v některých částech obce, např. v horní čás-

ti obce a na klenečské silnici, zamezit stání vozidel 

na chodnících a veřejné zeleni. Po téměř 40 letech 

opravit silnici a zbudovat chodník k MŠ. 
 

 zprovoznit areál Hotelu U nádraží, když už je zakou-

pen. Zastavit prodeje obecního majetku, zvýšit péči o 

nemovitosti ve vlastnictví obce. Eliminovat stěhová-

ní tzv. nepřizpůsobivých do prázdných domů. 
 

 před učiněním zásadních rozhodnutí více dbát na 

názory lidí. V zastupitelstvu se více orientovat na 

spolupráci polit. subjektů, nikoli na soupeření, aby 

byl zajištěn klidný život občanů a jejich kulturní, 

sportovní a společenské vyžití. Námětů je řada, ale 

prostor ve Zpravodaji omezený, takže někdy příště.                                                                                                
                                                                                                                                        

Jan Kreuz 
 

Jako současného zastupitele se Vás chci zeptat, co pova-

žujete za největší úspěch a neúspěch uplynulých 4 let. 

Jako lídra kandidátky Vás chci poprosit o představení 

programu strany a sdělení Vašeho osobního cíle pro 

nadcházející funkční období.  
 

Za úspěch považuji to, že nám nepodařilo utratit všech-

ny naspořené finance, jak bylo na začátku volebního 

období zlými jazyky prorokováno, a obec je tak stále v 

dobré finanční kondici. Finanční prostředky byly dle 

mého názoru vždy investovány účelně a s rozmyslem. 

Stáli jsme před řadou nelehkých (a někdy i nepopulár-

ních) rozhodnutí. Ta byla ale vždy prováděna na základě 

pečlivě připravených podkladů a rozboru situace. Jsem 

rád, že se podařilo nastartovat přípravu projektů a pro-

jektových dokumentací, díky čemuž bylo potom možné 

zahájit realizaci některých aktivit (v lepším případě i se 

zapojením dotací). Některé projekty se dokončit podaři-

lo, mnoho dalších je ve fázi realizace nebo přípravy (ať 

už projektové nebo dotační). Je proto velmi důležité, aby 

se i v dalším volebním období pokračovalo v takto na-

staveném směru. 

 

Když se ohlédnu za neúspěchy, myslím, že se nám ne-

podařilo v obci investovat tolik, kolik by obec potřebo-

vala a zasloužila. Určitě to souvisí s připraveností pro-

jektů, která zde dříve víceméně nebyla. Mně osobně 

hodně mně mrzí, že se nepodařilo prosadit a realizovat 

zateplení obecních budov (tělocvična a obecní úřad). 

Dílčích neúspěchů lze potom najít více, ale jsme jen lidi, 

proto je důležité se z nich poučit a podobným chybám se 

v budoucnosti pokusit vyhnout. 
 

Co se týká volebního programu Sdružení nezávislých 

kandidátů Postřekova, chtěli bychom plynule navázat na 

práci odvedenou v posledních 4 letech. Aktivit a oblastí, 

kterým se chceme věnovat, je mnoho (čtenáři je najdou 

přímo v našem programu). Prioritou je jednoznačně do-

táhnout přípravu stavebních parcel v lokalitě "Pod tratí", 

dokončit výstavbu nové budovy školy a pokračovat na 

přípravě dalších projektů (a tam kde to bude dávat smy-

sl, zkusit žádat o dotační podporu). Věřím, že se tak v 

nadcházejícím volebním období podaří projektovou pří-

pravu zúročit a naši krásnou obec dále rozvíjet a zvele-

bovat.  

Aleš Kuželka 
 

Na hlasovacích lístcích jste veden jako samostatný kan-

didát. Jdete do toho tedy „sám za sebe“. Můžete nám 

sdělit Vaše cíle a přání, kterých chcete v zastupitelstvu 

dosáhnout? 
 

Děkuji za otázku. Sám za sebe do toho jdu proto, že mi 

to přijde vůči voličům nejférovější. Vše, co udělám, jde 

za mnou. Kandidovat do zastupitelstva jsem se rozhodl 

na základě skutečnosti, že právě dokončuji studia na Fa-

kultě architektury Českého vysokého učení technického 

v Praze. Chtěl bych tedy zužitkovat nabyté vědomosti v 

praxi a to zejména v oboru architektury, urbanismu a 

územního plánování. Zajímat se tedy budu hlavně o pro-

jekty, které jsou již připravovány, popřípadě projekty, 

které by připravovány být mohly.  
 

Nejprve nová základní a mateřská škola – zde bych mohl 

být nápomocen ke zdárné realizaci, zadruhé rekonstruk-

ce sálu a hotelu U Nádraží – zde bych prosazoval vypsá-

ní malé vyzvané architektonické soutěže s jasně defino-

vanými požadavky ze strany obce (například rozdělení 

nemovitosti na budovu hotelu a budovu sálu s nezbytně 

nutným zázemím), dále bych chtěl zastavit projekt na 

konverzi staré školy na dům pro seniory, neboť by tímto 

zásahem zcela ztratila svou hodnotu – v tomto případě 

bych volil navrátit budově původní vnější podobu a 

funkčně (velice blízké škole) přeměnit ve spolkový dům. 

Další možné transformační území bych viděl na místě 

dnešní opuštěné bednárny, kterou stávající zastupitelstvo 

schválilo ke koupi. V neposlední řadě dokončit projekt 

nové obytné lokality pod tratí. Konečně bych všem po-

přál hezký konec roku, ať jsou šťastní a zdraví  



Strana 7 VOLEBNÍ ZPRAVODAJ 2018  

Radek Zuber 
 

Na hlasovacích lístcích jste veden jako samostatný kan-

didát. Jdete do toho tedy „sám za sebe“. Můžete nám 

sdělit Vaše cíle a přání, kterých chcete v zastupitelstvu 

dosáhnout? 
 

Jestli má někde současné zastupitelstvo mezery, tak je 

to malé informovanosti, objasňování a vysvětlování. 

Můžete dělat sebelepší kroky, ale když je lidé dostateč-

ně nechápou, nerozumí jim a nebo o nich mají málo 

informací, tak si vždy přidají něco svého a v 99% pří-

padů je to v negativním směru. Je nutné neustále infor-

movat o průběhu akcí a projektů, o tom co se chystá a 

proč. A je nutné to opakovat stále dokola a diskutovat o 

tom. 
 

Naše obec, podle mě, dále potřebuje následující věci: 

1. Novou základní školu. Současná budova už mele z 

posledního. Hniloba, praskání trubek, škvíry kolo 

oken a dveří. Je nutno urychleně dokončit projekt 

nové školy! 

2. Kulturní sál, za který bychom se nemuseli stydět. 

Musí se buď spustit opravy současného sálu a nebo 

ihned začít řešit výstavbu nového.  

3. Chodníky a silnice na místech, kde je lidé zatím 

nemají.  

4. Mít dostatek pitné vody. Nový vrt už máme. Tím to 

ale nesmí skončit. Patří k tomu i omezení asfaltová-

ní veřejných ploch nebo maximální možné využívá-

ní studen a dešťové vody.  

5. Smysluplnou, malebnou a oku lahodící náves, která 

by byla centrem kulturního dění. Jsme totiž jednou 

z mála obcí, které náves nemají.  

6. Život bez odpadků poházených kdekoliv.  

7. Parcely - ty zmiňuji je pro úplnost. To že se dotáhne 

stavební lokalita Pod tratí je už asi jistota, ať bude 

ve vedení obce kdokoliv.  

8. Stezky okolo Postřekova pro poklidné procházky, 

což by bylo takovou příjemnou třešničkou na dortu. 
 

Mým velkým osobním přáním je, aby zastupitelstvo 

dokázalo fungovat jako celek, aby umělo spolupraco-

vat, aby rozdíly v názorech vedly konstruktivní debatou 

k dosažení cíle. Přeji si, aby zastupitelstvo posouvalo 

naší obec na vyšší úroveň, vyhledávalo problémy a na-

pravovalo je. Chci aby byl Postřekov stále jen krásnější 

a malebnější. Hleďme si našich tradic a naší historie.  

Hana Váchalová 
 

V roce 2014 jste byla zvolena do zastupitelstva, do kte-

rého kandidujete i letos. V listopadu 2016 jste se ale 

rozhodla odstoupit. Můžete nám sdělit, co Vás k tomuto 

kroku přimělo? Co považujete za úspěch i neúspěch 

zastupitelstva během dvou let svého působení? 
 

Zvolení do zastupitelstva mi v roce 2014 velmi potěši-

lo.  V roce 2016 jsem odstoupila, protože se již delší 

dobu projednávají stavební možnosti v lokalitě „pod 

tratí". Jak je všem známo, narodila jsem se ve mlýně - 

Mlýnec č. 1., strávila tam krásné dětství a mám osobní 

vztah k této lokalitě. Rodina tam vlastní pozemky a rádi 

by stavěli rodinné domy. Při diskuzi na jednání zastupi-

telstva mi bylo řečeno, že je to "střed zájmu". Proto 

jsem musela ukončit činnost v zastupitelstvu . 
 

Za poslední dva roky, co jsem byla v zastupitel-

stvu,  osobní úspěch nevidím žádný! Připadala jsem si 

tam zbytečná. 
 

V roce 2008 - 2012 jsem působila v krajském zastupi-

telstvu v Plzni. Tyto roky jsem byla pro obec prospěš-

ná, což mi činilo velkou radost. Např. získání dotace na 

sportoviště ve výši 450.000,- Kč, pro mateřskou školku 

90.000,- Kč . Reklamu pro muzeum krojů a několik 

dalších malých dotací pro obec. Pracovala jsem v komi-

si cestovního ruchu při PK od roku 2008 - 2016. Z této 

činnosti obci plynuly také výhody.  
 

Neúspěch zastupitelstva vidím v neuvážených rozhod-

nutích. Např. koupě pohostinství u nádraží, ukončení 

smlouvy s nájemníky a tím pádem není žádný příjem do 

rozpočtu. Celý rok se budova nevytápí, nevětrá, nein-

vestuje se a chátrá. Investice, která nevydělává, je špat-

ná investice.  
 

Všichni členové zastupitelstva by měli společně řešit 

problémy a ne se dělit na politické strany. Nehraji diva-

dlo před voliči, nejde mi o zvolení, ale o spokojený ži-

vot v obci. Chci , aby mladí lidé měli kde bydlet, svoje 

děti mohli umístit do postřekovské školky a školy, roz-

víjet a podporovat sport a kulturní život v obci. A také 

bychom neměli zapomínat na staré občany. např . zajiš-

tění rozvoz teplých jídel, pečovatelská služba . Kdyby 

se nám podařilo získat dotace , uvažovat o rekonstrukci 

staré školy na "dům s pečovatelskou službou". 

Tím pádem bychom vytvořili i několik pracovních pří-

ležitostí. 

Pozvánka k volbám 
 

Termín voleb je stanoven na 5. - 6. 10. Volební míst-

nost na Obecním úřadě bude otevřena v pátek 5. 10. od 

14:00 do 22:00. Druhý den, 6. 10., lze volit od 8:00 do 

14:00. Přijďte všichni odevzdat své hlasy. Je to vaše 

možnost, jak ovlivnit  život naší obce na příští čtyři ro-

ky. Vyjádřete svůj názor teď, když k tomu máte příleži-

tost,  je to lepší než ho s křížkem po funuse dávat k 

dobrému u piva. 

Poděkování  
 

S volbou nového zastupitelstva nepochybně přijdou 

změny, které ať se nám to líbí nebo ne, se možná do-

tknou i Postřekovského zpravodaje. Je možné, že  prá-

vě držíte v rukou  poslední číslo zpravodaje, které jsme 

pro Vás připravili my - Jana a Radek Zuberovi. Děku-

jeme vám touto cestou za přízeň a přejeme Postřekov-

skému zpravodaji nespočet dalších výtisků. 
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17.6 P P P P P P P P P P P - - - 

15.7 P P P O P O N O O P P - - - 

12.8 P P P O P P P P O O P - - - 

23.9 P P P P P P 

k
 3

1
.8

.2
0
1

5
 se v

zd
ala m

a
n
d

átu
 

P P P O - - - 

14.10 P P P P P P P P P P P - - 

11.11 P P P P P P P P O P P - - 

16.12 P P P P P P P P P P P - - 

 2016 

13.1. P P P P P P P P P P P - - 

17.2 P P P P P P P P P O P - - 

15.3 P P P P O P P P P O P - - 

13.4 P P P P P P P O P O O - - 

18.5 P P P P P P P O P P P - - 

15.6. P P P O P P P P P O P - - 

20.7 P P P P P P P O N P P - - 

24.8 P P P O O P O P P P P - - 

14.9 P O O P P P P P P P P - - 

26.9 P P P P P P P P O O O - - 

12.10 P P P P P P P P P O P - - 

23.11 P P P P P P P P 

k
 0

1
.1

1
.2

0
1

6
 se v

zd
ala m

an
d

á
tu

 

P P P - 

21.12 P P P P P P P P P P P - 

2017 

18.1 P P P P O P P P P P P - 

15.2 P P P P P P P P P O P - 

15.3 P P P P P P P P P P P - 

19.4 P P P P P P O P P P P - 

17.5 P P O P P P N P P P P - 

21.6 P P P P P P N P O P O - 

19.7 P P P P P P N P P P P - 

30.8 P P P P P P N P P P P - 

20.9 P P P P P P O P P P O - 

18.10 P P P P P P O P P N P - 

22.11 P P P P P P 

k
 3

1
.1

0
.2

0
1

7
 se v

zd
al m

an
d

átu
 

O P P P P 

20.12 P P P P P P P P P N P 

2018 

24.1 P O P P P P P P P P P 

21.2 P O O P P O O P P P P 

21.3 P O P P P P P O P P P 

18.4 P O P O P P P P O P P 

23.5 P P P P P P P P P P O 

20.6 P P O P P P O P P N P 

1.8 P O P O P P P P P N P 

22.8 P P P P P P P O P P P 

účast v %: 100% 88% 92% 85% 92% - 96% 45% 74% 83% 77% 74% 86% 77% 90% 

P - přítomen, O - omluven, N - neomluven 


